
From: Mariana Kamenska  
Sent: Sunday, July 17, 2022 6:36 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Нови тарифи градски транспорт 

 

Против отпадането на талоните и картите за метро за 10 пътувания на по-ниска цена съм. 

Чух аргументите, че с тези документи пътуват онези, които рядко използват градски 

транспорт, но все пак го използваме понякога, а и предплащаме 10-те си нереализиращи се 

в момента на покупката на превозния документ пътувания. 

 

Надявам се да има и други подобни коментари и да се вземат предвид  при определяне на 

новите тарифни схеми. 

 

М. Радева 
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